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§ 6   

Svar på skrivelse om nedskräpning och klotter 

Beslut 
Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på skrivelsen 

 
 

Ärendet 
Stadsdelsnämnden har uppdragit till förvaltningen att besvara 

skrivelse från Gustav Johansson m.fl. (M) om nedskräpning och 

klotter. I skrivelsen frågas om vilka planerna är för att åtgärda 

problemet samt vilket behovet är av fler papperskorgar är. 

Förvaltningen har upphandlat en ny entreprenör för parkskötseln i 

Årsta och Vantör och anställt en ny kontrollant för att följa upp det 

utförda arbetet. En inventering av papperskorgarna i stadsdelen pågår. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 2 september 2016. 

Dnr 1.1.-421/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl. (M) Peter Backlund (L) 

”Det är bra att insatser görs för att minska nedskräpning i vårt 

stadsdelsområde. Men det är uppenbart att de rödgrönrosas ansats inte 

räcker till för att säkra trygga och rena gator. Klotter och 

nedskräpning påverkar människors trygghet och vardag. Ett rent 

samhälle är det minsta man som medborgare kan kräva av staden. 

Förvaltningen beskriver att en ny entreprenör upphandlats och en 

inventering av papperskorgar gjorts. Det är säkert en bra start men 

som med så mycket annat med nuvarande majoritet riskerar det att blir 

mycket prat och lite verkstad. Under alliansens tid vid makten gjordes 

stora ansträngningar för att göra Stockholm renare, tryggare och 

snyggare. Det är tydligt att nuvarande majoritet inte delar den 

ambitionen. ” 


